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Notulen ALG d.d. 18 november 2022 
 

Aanwezig: 

1. Herman Schutte 

2. Fokje Hielkema – Wassenaar 

3. Koos Brander 

4. Harry Huizing 

5. Daphne Huizing 

6. Jessica Koetsier-Zweers 

7. Rianne Langemeyer 

8. Hilly Nieuwenhuis 

9. Mathijs Slager 

10. Minke Brinkman 

11. Willem Pera 

12. Stefan Steenbergen 

13. Tjeerd de Jong 

14. Fred Pera 

15. Willy de Jong 

16. Manon Brander 

17. Yoo-Ie Luining 

18. Sharon v/d Leest 

19. Simone Veenstra 

 

Afmeldingen (met kennisgeving): 

1. Arike Veldman 

2. Arjan Veldman 

3. Christiaan Schaafsma 

4. Megan Brander 
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1. Opening 

1.1. Herman opent de vergadering en excuseert voor de afwezigheid van Rinke Bolster 

die plots zich heeft terug getrokken en Henk Nieuwenhuizen die al eerder uit he 

bestuur stapte. 

1.2. Geeft aan dat we nieuwe bestuursleden zoeken en een korte inleiding met de agenda 

punten die aan bod komen. 

 

2. Ingekomen stukken 

 

2.1. Geen ingekomen stukken 

 

3. Notulen van de ALV d.d. 18 november 2021 

 

3.1. De Notulen van de algemene leden vergadering van 2021 zijn gedeeld met de leden 

per mail voorafgaand aan de vergadering. Geen van de aanwezigen had op- of 

aanmerkingen betreffende de ALV notulen van 2021. 

 

4. Algemene punten van het bestuur 

4.1. Herman bespreekt geeft aan dat het een goed sportief seizoen is geweest. Met goede 

groei van de teams in sportieve zin. De inzet van een betaalde jeugd trainer ‘Kevin’ 

heeft een positieve invloed.  

 

4.2. Diverse acties zijn nodig om de contributie laag te kunnen houden en daarbij de inzet 

van de leden is belangrijk.  

Bij de grootte club actie. Zijn we van 4 per gezin naar 8 per lid waardoor sommige 

gezinnen wel erg veel loten krijgen. Hier zijn klachten over gekomen.  

o Minke geeft aan dat de communicatie te kort schoot met betrekking tot het 

grootere aantal extra loten per gezin.  

o Verder is het handiger om loten digitaal te verkopen en niet minder papieren loten 

vooraf te bestellen. Met een digitale verkoop kunnen ook loten aan familie verder 

weg verkocht worden. Er is dan minder risico dat er loten onverkocht blijven. 

o Een blijvend nadeel is dat alle verenigingen tegelijk grote club actie doen, 

waardoor er veel concurrentie is.   

o Ook bij de andere acties kan de communicatie verbeterd worden. Dit zal meer 

begrip geven en mogelijk meer inzet en een hogere opbrengst.  
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o De acties worden door sommige leden als een verkapte contributie verhoging 

benoemd. Het bestuur geeft aan dat het eigenlijk andersom is, dat door inzet 

tijdens deze acties de leden de contributie laag kunnen houden.  

o Conclusie: de acties zijn nodig maar moeten beter worden gecommuniceerd met 

de leden. Het aantal loten voor de grote club actie moet mogelijk weer omlaag of 

er moet een alternatieve actie gevonden worden. 

 

4.3. Het bestuur: 

Herman presenteert het bestuur en geeft aan dat we nu twee man missen door dat die 

vrij plotseling zich hebben terug getrokken. Dit heeft tot gevolg dat het bestuur 

keuzes moet maken en naast de ‘dagelijkse’ activiteiten geen nieuwe activiteiten zal / 

kan initiëren totdat er weer aanvulling komt uit de vereniging. We zullen  te kort zijn 

en dus geen grote zaken gaan aanpakken. Het bestuur zal wel zorgdragen voor de 

huidige bestuursactiviteiten.  

 

o Mathijs geeft aan dat er ook ad Hock mensen zouden kunnen aanschuiven als 

klankbord uit de vereniging of om te helpen bij bepaalde (lange termijn) 

activiteiten. Vooral om te voorkomen dat we straks ergens de boot gaan missen, 

door niet tijdig ingrijpen. Een enthousiaste groep rond het bestuur kan veel extra 

energie geven en de organisatie stimuleren. Herman verwacht wel van mensen die 

aanschuiven ook een bepaalde activiteit willen op pakken of ondersteunen. B.v. 

een NL doet organiseren.  

 

o Mathijs geeft aan dat er goed gekeken kan worden naar de prio’s binnen het 

bestuur en van de commissies en de verdeling van taken.  

 

4.4. Commissie structuur: 

De commissies structuur, die Henk heeft ingevoerd, waarbij een lid van het bestuur 

aanschuift in de verschillende commissies. De nieuwe structuur door Henk opgezet 

met als doel meer verbintenis tussen commissies en bestuur dichter bij elkaar te 

brengen. 

o Dit werkte voor veel commissies maar verliep wat minder voor de TC/JeCo. 

Waar rol van het aanschuivend bestuurslid in de commissie niet geheel duidelijk 

was. Is deze persoon enkel voor communicatie met het bestuur of ook om actief 

invloed uit te oefenen op het beleid van de TC en JeCo. Deze rol verdeling moet 

duidelijker. Mogelijk schuift het bestuurslid enkel aan wanneer gewenst maar is 

geen lid van de commissies.    

 

o Bepaalde commissies worden niet bemand zoals de Financiële commissie en de 

sponsor commissie. Deze taken worden nu door het bestuur vervuld. Het zou 
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mooi zijn als we weer een aparte sponsor commissie krijgen en mogelijk ook een 

voor het organiseren van de geld inzamelingen acties (financiële). 

 

o Een commissie die nu mist is die voor werving en behoud van leden. Op dit 

moment zeeft deze essentiële verantwoordelijkheid tussen, bestuur, JeCo en TC. 

Willem geeft aan dat het niet een taak is van de TC of JeCo.  

o Herman geeft aan dat we een gesprek hebben gehad met mensen van de Bond met 

betrekking tot de organisatie structuur van de vereniging. Het doel is om in het 

eerste kwartaal alles weer te evalueren. 

 

4.5. Veld en accommodaties: 

Het veld wordt erg slecht, maar het is bekend bij de gemeente. Het wordt in 2023 

gekeurd door een onafhankelijke partij. Daarna besluit de gemeente of en in hoeverre 

het veld gerenoveerd wordt in 2024.  

 

o Er wordt afgevraagd of de bond de velden nog bespeelbaar vinden. Ook vinden 

de leden het veld glad. Dat geeft extra blessures. Tjeerd geeft aan dat in Emmen 

dat ook een doorslag heeft gegeven. 

o Er is een mogelijkheid om het midden veld geschikt te maken als een tijdelijke 

optie. Maar dit is nog niet goed onderzocht en besproken met de gemeente. 

 

Gemeente wil naar een toekomst waar de clubs eigenaar worden van de 

accommodatie en de verlichting. Dit betekend dat we dan zelf verantwoordelijk zijn  

voor de kosten aan onderhoud en exploitatie. Het bestuur ziet hierin een risico 

aangezien de kantine, kleedkamers en verlichting niet in top conditie zijn en mogelijk 

tot onvoorziene hoge kosten kan leiden. 

4.6. Contributie: 

Af gelopen jaar kwam de contributie van trainingsleden ter sprake. Tot voor kort was 

er maar een enkel training lid bij de midweek. Met de nieuwe 35 plus leden wordt 

deze groep groter en is het voorstel om de contributie op €90,- zetten voor senioren. 

Al eerder hanteerden we ½ contributie voor trainingsleden en dit is in lijn daarmee.  

De andere contributies blijven dit jaar nog onveranderd.   

 

o Daphne vraag waarom de midweek relatief veel betaald voor wat ze krijgen. 

Bestuur geeft aan dat de bij Zunobri er voor gekozen is om oudere leden relatief 

meer te laten betalen dan de jeugd leden om de contributie voor de jeugd leden 

lager te kunnen houden.  Dat de mid-week geen zaal competitie speelt was 

indertijd een eigen keuze. In het zaal seizoen zijn de wedstrijden relatief laat 
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waardoor je pas laat weer thuis bent van een uit wedstrijd. Dit werd door de 

meeste leden het grootse reden gezien om niet door te gaan. Echter, als de 

midweek dit wil herzien is dat een mogelijkheid voor het volgende seizoen. 

o Mathijs gaf aan dat over de competitie opzet inspraak sessies zijn geweest met de 

bond waar het probleem van late wedstrijden aangegeven had kunnen worden. 

Het bestuur heeft echter daar geen gebruik van gemaakt.  

o Er werd gevraagd hoe het nu zit met de verzekering van trainingsleden als die niet 

zijn ingeschreven bij de bond. Het is bij het bestuur niet bekend wat gedekt wordt 

door een bondverzekering dat niet gedekt zou worden door een normale 

ziekenkosten verzekering. Mathijs heeft aangeboden om dit uit te zoeken.  

 

4.7. Leden aantallen 

Het afgelopen seizoen zijn er relatief veel nieuwe leden bij gekomen waardoor er een 

duidelijke groei is in het aantal leden. Dit is mede te danken aan de actieve werving 

door de TC, JeCo en mensen als Christiaan, Mathijs en Henk.  

Ledenaantallen in de afgelopen jaren:                         

  November 2018; 84 leden 

  November 2019; 85 leden 

  November 2020; 71 leden (waarvan 64 spelend) 

  November 2021; 82 leden (waarvan 72 spelend) 

  November 2022; 92 leden (waarvan 79 spelend  
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5. Financieel verslag ( Door Fokje) 

5.1. Fokje presenteert het financieel verslag voor het seizoen 2021-2022. Omdat dit 

seizoen in de corona periode viel is dit geen normaal financieel jaar geweest. Met 

name door het deels uitvallen van de zaal competitie is een groot deel van de begrote 

kosten voor zaalhuur niet gemaakt of deels gecompenseerd door de gemeente. 

Aangezien dit een grote kosten post is heeft dit een groot impact op het uiteindelijke 

resultaat. 

 

5.2. Opvallende verlies posten zijn:  

- Kosten voor het korfbal kamp (Jeugdactivteiten), waar te weinig mensen mee 

gingen dan het verwachte aantal deelnemers, berekent op de opkomst van het 

kamp voor de corona. De broederij was al geboekt/betaald voor corona en is twee 

maal met een jaar verlengd door lockdowns. Echter deze mei vakantie was de 

eerste vakantie zonder beperkingen en veel leden namen deze mogelijkheid om 

weer eens op vakantie te gaan en sloegen het kamp over. 

- Minder inkomsten door sponsoring en inzamel acties dan verwacht. Dit is deels 

ook veroorzaakt door corona, waardoor we niet als vanouds langs de deuren 

konden gaan. De online verkoop leverde minder op dan gehoopt. Ook de TT 2021 

actie leverde veel minder op. De inkomsten van de TT actie van 2022 vallen 

onder het komende boek jaar.   

Verschil 

t.o.v.Inkomsten UItgaven Netto Inkomsten Uitgaven Netto begroting

01: Contributies       8,200.00       8,200.00       9,779.00             35.72       9,743.28       1,543.28 
02 : Sponsoring       2,575.00       2,575.00       2,050.00                    -         2,050.00         -525.00 
03: Geldinzamelacties       2,000.00       2,000.00       4,247.68       2,853.49       1,394.19         -605.81 
04: Rente                    -                      -                      -                      -                      -   
05: Club van 50             50.00             50.00          300.00                    -            300.00          250.00 
06: Propaganda          200.00         -200.00                    -                      -                      -            200.00 
07: Accomodaties          310.00       6,700.00     -6,390.00       1,014.76       3,724.16     -2,709.40       3,680.60 
08: KNKV kosten       5,400.00     -5,400.00                    -         4,443.04     -4,443.04          956.96 
09: Vrijwilligers       2,500.00     -2,500.00          150.00       3,738.75     -3,588.75     -1,088.75 
10: Jeugdactiviteiten       1,000.00     -1,000.00       1,095.00       2,451.30     -1,356.30         -356.30 
11: Opleidingen          500.00         -500.00                    -            200.00         -200.00          300.00 
12: Materiaal          600.00         -600.00                    -            494.00         -494.00          106.00 
14: Mix-Toernooi                    -                      -                      -   
15: Representatie          200.00         -200.00                    -            200.98         -200.98             -0.98 
16: Administratie          200.00         -200.00          387.24          514.75         -127.51             72.49 
17: Kantine       1,400.00       1,400.00       7,359.40       4,162.47       3,196.93       1,796.93 
18: Senioren activiteiten          100.00         -100.00                    -            126.50         -126.50           -26.50 
19: Diversen          200.00         -200.00             25.00          447.24         -422.24         -222.24 
Totaal    14,535.00    17,600.00     -3,065.00    26,408.08    23,392.40       3,015.68       6,080.68 
Resultaat  -3,065.00 € 3,015.68 € 6,080.68

ExploitatieBegroting 2021-2022
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5.3. Grote inkomst stijger zijn de inkomsten van de kantine. Tjeerd is er in geslaagd om 

samen met de senioren veel extra omzet te realiseren. 

o Manon geeft aan dat de club van 50 niet meer gepresenteerd wordt in de kantine. 

Hiervoor moet weer een bord komen om deze donateurs prominent in beeld te 

laten komen en anderen te stimuleren om ook lid te worden van de club van 50. 

5.4. Verslag kascommissie: Mathijs en Arjan zijn bij Fokje langs geweest voor de 

controle van de financiën en het financieel rapport. Mathijs licht toe dat het de cijfers 

goed klopten. Hij uitte wel de zorg dat niet alle grote club loten werden betaald door 

de leden. Hier moet nog wat beter op worden gelet dit jaar en op zijn minst niet 

betaalde loten moeten weer terug naar de vereniging.  

Arjen en Mathijs keuren het financiële rapport van de penning meester goed verlenen 

hiermee decharge aan Fokje voor de boekhouding over de periode 2021-2022.  

o Mathijs geeft aan dat samen met Ajan nog een derde periode wil doen voor het 

komende seizoen.  

 

5.5. Begroting Seizoen 2022-2023 

Voor het seizoen 2022-2023 is een conservatieve begroting gemaakt voor de 

verwachte kosten voor het seizoen 2022-2023, er van uitgaande dat dit een normaal 

seizoen wordt zonder lockdowns. zoals hieronder gepresenteerd. Hierbij is er niet van 

uitgegaan dat het leden aantal mogelijk verder stijgt (meer contributie) maar wel met 

extra kosten voor de nieuwe betaalde jeugd trainer Kevin. Hierdoor, is wel een groot 

gat tussen de inkomsten en begroting van €3750. Het bestuur hoopt op meevallende 

inkomsten door, contributie, acties en sponsoring. Anders, zal het uit de huidig 

reserves moeten worden aangevuld. 

o Matthijs vraagt zich af of we een dergelijk groot gat in de begroting verstandig 

is en of het niet moet worden gedekt door b.v. contributie verhoging of 

besparing elders. Het bestuur geeft aan dat we dit jaar nog geen contributie 

verhoging willen doorvoeren en dit (hopelijk normale) jaar willen afwachten. 

We hebben op dit moment de financiële ruimte daarvoor. De betaalde jeugd 

trainer kost c.a. € 4000 per jaar en is een van de redenen voor het verwachte te 

kort. Echter we zien een positief effect van Kevin op het spel niveau en plezier 

van de jeugd teams en willen zijn aanstelling aanhouden.     

o Er moet wel veel aandacht komen op de sponsoring. De hoop is dat er dit 

seizoen een nieuwe sponsor commissie opgericht kan worden. (Na afloop van 

de ALV lijken een aantal leden geïnteresseerd om dit op te pakken). 

o Harry stelt een sponsor actie voor de vorm van een sponsor loop tijdens de 4 

mijl van Groningen. Dit wordt ontvangen als een goed idee. 

o Ook moeten we proberen om meer mensen (of vaker) mee te krijgen naar een 

dag op het TT circuit. Dat levert €100,- p.p per dag op.  
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o Tjeerd stelt voor om de geranium actie met potgrond uit te breiden, om dat die 

nodig is voor het verpoten van de geraniums.   

o Uiteindelijk is de begroting met de meegegeven motivatie door de aanwezigen 

goed gekeurd.  

 

 
 

 

 

6. Commissies verslagen (zie ook bijlagen)  

6.1. Financiële / sponsor commissie.   

Taken van deze commissie worden nu door het bestuur uitgevoerd. Echter er is de 

hoop dat we dit seizoen er weer een nieuwe leden gevonden kunnen worden 

hiervoor. Na afloop van de ALV is door een aantal mensen interesse getoond.     

o Sharon herinnert ons eraan om de sponsoren actief bij de vereniging te 

betrekken met een attentie rond kerst of een team foto als hun team wint.  

Inkomsten Uitgaven

01: Contributies 8000

02 : Sponsoring 2000

03: Geldinzamelacties 2500

04: Rente

05: Club van 50

06: Propaganda

07: Accomodaties 7000

08: KNKV kosten 4500

09: Vrijwilligers 5500

10: Jeugdactiviteiten 1000

11: Opleidingen 500

12: Materiaal 500

14: Mix-Toernooi

15: Representatie 200

16: Administratie 250

17: Kantine 3500

18: Senioren activiteiten 100

19: Diversen 200

Totaal 16000 19750

Resultaat -3750

Begroting 2022-2023
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6.2. Technische commissie en Wedstrijd secretariaat:  Fred  

o Vooral voor Minke in het wedstrijd secretariaat was ingewikkeld en veel werk 

om tijdens de corona pandemie de door uitval verschuivingen van wedstrijden 

te regelen. Ze hoopt dat het dit jaar weer normaler word met minder mutaties.  

o Training van de senioren wordt nu uitgevoerd voor het 3e jaar door Willem en 

nu aangevuld met Jantine 

o Arike, zit namens de MW in de TC. Mogelijk moet de MW via haar meer hun 

wensen kenbaar maken bij de TC.  

6.3. Jeugd Commissie: Manon 

o Er zijn veel wervingsacties gedaan die elk wat hebben opgeleverd. Er zijn nu 

veel extra leden wat meer vraagt van de JeCo en de trainers. Hilly en Willem 

zijn nu ook aangeschoven in de JeCo om Manon hier mee te helpen.  

o Aantrekken van Kevin wordt als een goed plus punt gezien om het spelniveau 

weer om hoog te krijgen en hiermee ook het plezier in het spel. De eerste 

indruk is dat dit goed verloopt en de commissie hoopt dat Kevin dit voor een 

langer periode kan doen.   

o Hilly vraagt of de klinics voor de BSO ook weer gedaan worden. Er zijn wel 

veel positieve geluiden vanuit de BSO en dergelijke. Willem geeft wel aan dat 

het wel te veel werk is voor de TC en JeCo alleen om deze clinics te geven. 

Vooral omdat die op ongunstige tijden (werk tijd) gegeven moeten worden. 

Daarnaast moet er ook plek zijn in de teams voor de extra leden of er moeten 

extra trainers aan getrokken worden.   

o Manon geeft aan dat het aantal leden niet meer past in de huidige zaaltijden. 

Liefst willen ze de meeste teams twee keer per week laten trainen. Dit lukt op 

dit moment niet.  

o Mathijs geeft aan dat de zaal beschikbaarheid altijd een probleem is. Daarom is 

uitbreiding met nieuwe leden op het veld makkelijker. We moeten wel de 

contacten bij de BSO warmhouden aangezien wel een goede vijver is om in te 

vissen.  

6.4. Zaal commissie: Mathijs 

o Blijft altijd een lastige klus en je moet erg alert blijven. Voor de wedstrijden op 

zaterdag is er een goede samenwerking met de andere zaalsport verenigingen. 

6.5. Vastgoed commissie: Fred  

o Plannen zijn om het materialen hok nog wat aan te pakken. Wat meer doorloop 

ruimte. 
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o De douche/kleed kamers worden snel slechter. Vooral de vloer, gaat achteruit.  

Ook het gebruik als materialen opslag tijdens de restauratie van het materialen 

hok heeft zijn sporen na gelaten. 

6.6. Communicatie Commissie: Fred 

o Er worden veel stukken in de krant geplaats. Allard en Karlijn werpen zich op 

de web site.  

o Ook andere kanalen worden steeds meer aangesproken om de bekendheid te 

ver beteren. 

o Ook interne communicatie is een punt wat besproken worden. 

o Cloud opslag 

o App groepen 

o Proberen om meer nieuws van uit de commissies naar de communicatie 

commissie te krijgen. 

o Hilly geeft aan dat er iets meer duidelijkheid moet komen hoe een bericht naar 

de commissie te sturen.  

o Manon geeft aan dat Christiaan minder mail wil uit sturen en meer op de 

website wil plaatsen. 

o Sharon geeft aan dat veel ouders slecht weten hoe de vereniging aan te spreken. 

Hier moet het bestuur mogelijk met hulp van de communicatie commissie een 

oplossing voor vinden. 

6.7. Sponsorcommissie 

o Er is nu geen sponsor commissie dus het past het  

 

6.8. Activiteitencommissie 

o Ze willen proberen elke maand iets te organiseren.  

o Hierbij proberen ze wel de begroting te passen al lukt dat niet altijd. 

o Ouders en kinderen zijn erg blij met deze activiteiten 

o Bij het zwemmen ging het mis (geen bad) maar door inzet van iedereen zijn ze 

uit eindelijk gaan bowlen in Paterswolde. 

 

 

7. Sluiting 

Herman geeft tot slot aan dat dit wel een hele prettige verengingen is waar de meeste 

leden met veel plezier spelen en zich thuis voelen.  
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o We moeten scherp blijven op de inkomsten door acties zodat we de contributie 

laag kunnen houden.  

o Daarnaast heeft het bestuur nieuwe leden nodig en bij voor keur een nieuwe 

voorzitter. 

 

8. Rond vraag.  

o Koos: “Walking” korfbal is daar een ontwikkeling. Op dit moment is er geen 

activiteit. Willem wil met de TC hier wel naar kijken. 

o Mathijs: Verteld een anekdote, dat hij werd aangesproken op het feit dat het  

bijzonder is dat een kleine club als Zunobri kan bestaan, terwijl grotere clubs 

problemen hebben om hun leden vast te houden. Compliment van Mathijs naar 

iedereen binnen Zunobri die dit mogelijk maken.  

o Hilly maakt zich zorgen over de zaal ruimte. Mathijs geeft aan dat er op meer 

afgelegen locaties wel mogelijkheden zijn. Niekerk of Grijpskerk wordt dan 

mogelijk een optie dan moeten ouders wel bereid zijn om te reizen. Ook zijn de 

kosten van die zalen soms hoger. Dit regelt hij in de periode maart en april.  

o Hilly, Organisatie van activiteiten worden soms op een trainingsmoment 

gekozen. Dan is het wel jammer dat we de zaalhuur en Kevin geregeld hebben.  

Sharon geeft aan dat activiteiten commissie vaak juist op de trainingsavonden 

beschikbaar zijn (omdat ze die vrij houden om zelf te trainen of training te 

geven.  Ze vinden het soms heel lastig om een ander geschikt moment te 

vinden.  

 

 


